
 

Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Raadsvergadering  Datum 18-dec-23 

Vragensteller   Dick Homans – fractie ChristenUnie 

Agendapunt/onderwerp Agendapunt 17 

Portefeuillehouder  R.W.J. van Leeuwen (wethouder) 

Domein   Dienstverlening 

Contactpersoon  Rienk Scholtemeijer 

Contactgegevens  r.scholtemeijer@dalfsen.nl 

    N.v.t. 

 

1) Wat is de reden van de gewijzigde communicatielijn in het RVS?  

Het voornemen tot wijzigen én de inhoudelijk wijziging van de gemeenschappelijke 

regeling is eerder in 2023 aan uw gemeenteraad voorgelegd. Hierop is binnen onze 

gemeente en van de andere deelnemers geen enkele (inhoudelijke) reactie gekomen.  

Deze stap is qua formulering en besluitvorming gezien de eerdere besluitvorming en de 

verhouding tussen GBLT en gemeente Zwolle complex. Daarop is besloten af te wijken 

van de voorgestelde advisering vanuit GBLT en aan te sluiten bij de besluitregels van de 

gemeente Zwolle.    

 

2) Wat is de reden dat dit agendapunt na 1 december op de raadsagenda is geagendeerd? 

Het voornemen tot wijzigen én het inhoudelijk wijzigen van de gemeenschappelijke 

regeling is eerder in 2023 aan uw gemeenteraad voorgelegd.  Hierop is binnen onze 

gemeente en van de andere deelnemers geen enkele (inhoudelijke) reactie gekomen.  De 

vraag rees of er überhaupt nog besluitvorming van de deelnemers noodzakelijk was. In 

tweede instantie was de formulering (zie ook 1) ook een discussiepunt. Beide 

discussiepunten leidden tot een vertraagde doorlooptijd.   

3) Wat zijn de eventuele consequenties van een formele inwerkingtreding na 1/1/24? 

Vooralsnog  gaan we er vanuit dat de inwerkingtreding per de oorspronkelijke datum kan 

plaats vinden.  

 

 


